
Ingekomen email d.d.9-1-2016    Commissie MME  15-02-2016 

 

Aanmelding dhr. Brock (Verkeersproblematiek Cothen) 

 

Geachte heer, mevrouw, 

  

Ik stuur deze email namens de werkgroep Handen af van de Boomgaard. Sinds de zomer van 2015 

vormen wij het platform in Cothen dat met de gemeente van mening verschilt over de voorgenomen 

verbreding van de Dorpsstraat. Recent is door de gemeenteraad van Wijk bij Duurstede besloten dat 

het College opnieuw moet overleggen over alternatieven. Bijgevoegd vindt u een aantal links waar u 

meer informatie vindt. 

  

In de verkeerskundige problematie speelt de Provincie ook een rol. Voornamelijk in negatieve zin, 

omdat het college herhaaldelijk inbrengt dat de provincie bepaalde infrastructurele oplossingen afwijst. 

Het gaat hierbij om aansluitingen van het wegennet op de N229, het toelaten van landbouwverkeer en 

het verbeteren hiervan. Als we moeten afgaan op deze informatie lijkt het of het beleid van de 

Provincie ervoor zorgt dat de Gemeente Wijk bij Duurstede gedwongen wordt tot maatregelen die niet 

effectief, niet duurzaam en schadelijk voor de omgeving zijn, er derhalve ongewenst. 

  

Dit kan niet de bedoeling zijn. Als belangengroep willen we daarom rechtstreeks met de Provincie in 

gesprek raken. We zouden graag met een of meer leden van de Commissie Milieu, Mobiliteit en 

Economie in contact komen om dit dossier te bespreken. 

  

Mogelijk begint voor ons echter de tijd te dringen. Daarom stuur ik u op voorhand deze 

opmerkingen/vragen: 

 Op 5 januari heeft in de gemeenteraad van Wijk bij Duurstede besloten tot een nader overleg 
met belanghebbenden, waarbij alternatieve scenario's onderzocht moeten worden. Tot op 
heden heeft de Gemeente nog geen enkele verdere stap gezet. Het tijdpad voor het 
onderzoeken van alternatieven is derhalve nog niet bekend. We moeten hopen dat 15 februari 
niet te laat blijkt. 

 Onze vragen aan de commissie MME betreffen concreet: Zouden er aanpassingen aan de 
provinciale weg N229 nabij Cothen te overwegen zijn, als dit een verbetering van de 
verkeersafwikkeling, verhoogde veiligheid en behoud van een historisch dorpsgezicht zou 
opleveren? Hierbij zou het bijvoorbeeld kunnen gaan om: 

o Aanpassing van de kruising N229/Groenewoudseweg zodat vrachtverkeer vanaf de 
Groenewoudse weg de weg beter op kan rijden, en de omleidingsroute aantrekkelijker 
wordt dan de route door de Dorpskern. 

o Eventueel op termijn een nieuwe aansluiting op de N229, westelijk van de huidige 
rotonde, ter hoogte van het tankstation. 

o Voorzieningen treffen voor gebruik van de N229 door landbouwverkeer. 
o   

 Omdat in de gemeenteraad nogal kritisch gereageerd is op de besluitvorming door het 
College op dit dossier sinds 2009 zijn we ook bijzonder geinteresseerd in gedocumenteerde 
voorstellen/verzoeken die sinds 2009 vanuit de gemeente Wijk bij Duurstede aan de Provincie 
zijn gedaan met betrekking tot aanpassingen van de N229, en de wijze waarop dit door 



Provinciale staten is afgehandeld. Het zou waardevol zijn als u ons hierover documentatie zou 
kunnen doen toekomen, of ons anders kunt verwijzen naar de juiste persoon of instantie. 

 We beschikken ook over een aantal rapporten en notities over de verkeersafhandeling in 
Cothen, mogelijk stelt u er prijs op ook van ons informatie te ontvangen. 

Met vriendelijke groet, 

  

Willem Brock 

Werkgroep Handen af van de Boomgaard 

 


